
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Polgármesteri  Hivatal  Tanácskozótermében  Balmazújváros  Város  Önkormányzat 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottságának 2009. december 14-én.

Jelen vannak: Bizottság részéről: a mellékelt jelenléti ív szerint
Hivatal részéről: Nemes László városi mezőgazdász

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 5 
igen szavazattal elfogadta a módosított napirendi pontokat.

1. Napirend:  Előterjesztés  az  Önkormányzat  2010.  évi  munkatervének  jóváhagyása  
tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
Felkérem  a  Bizottság  tagjait,  hogy  az  előterjesztéssel  kapcsolatos  észrevételeiket,  hozzászólásaikat 
tegyék meg. Megállapítom, hogy nincs hozzászólás, így szavazásra bocsátom az előterjesztést. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 5 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

56/2009. (XII. 14.) sz MKIB határozat

Önkormányzat 2010. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 
az  „Önkormányzat  2010.  évi  munkatervének  jóváhagyása  tárgyában”  szóló  előterjesztés  határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

2. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  hulladékszállítás  és  ártalmatlanítás  havi  díjának  
megállapítása tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
Az előterjesztésben egy áremelési javaslat érkezett. 

Nemes László városi mezőgazdász
A megállapodás úgy szólt, hogy a 2009. évre 20 %-os emelést fogad el a közgyűlés, a 2010. évre pedig 
egy 4 %-ost. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Én ezt a határozati  javaslatot  támogatni  nem tudom, igaz,  hogy a közgyűlés  már  elfogadta,  és nem 
tudom, hogy mennyire befolyásolhatja a Képviselő-testület döntése ezt az ármegállapítást.  

Nemes László városi mezőgazdász
Az önkormányzat minden esetben az ármeghatározó, csak van egy megállapodás, amely szerint, amit a 
közgyűlés többséggel elfogad, azt a település önkormányzatok elfogadják, mert különben nem működik 
a rendszer. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 3 
igen, 2 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot.



57/2009. (XII. 14.) sz MKIB határozat

Hulladékszállítás és ártalmatlanítás havi díjának megállapítása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi 
Bizottsága  a  „Hulladékszállítás  és  ártalmatlanítás  havi  díjának  megállapítása  tárgyában”  szóló 
előterjesztés  határozati  javaslatának  I.  alternatíváját  javasolja  elfogadásra  a  Képviselő-testületnek, 
miszerint Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testület a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. § (1) bekezdésében, valamint a hulladékgazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. tv. 
23. §-ban kapott felhatalmazás alapján nem kívánja módosítani a jelenleg érvényben levő díjszabást.

3. Napirendi pont: Előterjesztés a 2010. évi költségvetés átmeneti gazdálkodásáról szóló 
rendelethez

Varga László bizottság elnöke
Ez az előterjesztés arról szól, hogy amíg az új költségvetés nincs elfogadva, addig a régi költségvetésnek 
kell működnie, ami azt jelenti, hogy a fedezetek, illetve a lekötések nem változhatnak. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 5 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

58/2009. (XII. 14.) sz MKIB határozat

2010. évi költségvetés átmeneti gazdálkodásáról szóló rendelethez

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága a 
„2010. évi költségvetés átmeneti gazdálkodásáról szóló rendelet tárgyában” szóló előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

4. Napirendi pont: A Városgazdálkodási Kft. és Halomalja Kft. beszámolója a 2009. évi  
tervek teljesítéséről

Nemes László városi mezőgazdász
Én az előző bizottsági ülés előtt beszéltem az ügyvezetőkkel, és azt kérték, hogy a decemberi ülésre 
tudják elkészíteni a beszámolót. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Én szeretném látni az írásos anyagot.

Varga László bizottság elnöke
Mivel  második  alkalommal  sem  történt  meg  a  beszámoló  elkészítése,  sőt  még  visszajelzést  sem 
kaptunk,  ezért  kérem,  hogy az  írásos  beszámolót  a  januári  bizottsági  ülésre,  lehetőleg  két  héttel  a 
bizottsági ülés előtt küldjék meg. 

5. Napirendi pont: Tájékoztatás térfigyelő kamerák felállításának lehetőségeiről. 

Kántor Péter bizottsági tag
Alpolgármester  úrral  beszéltük,  hogy  a  Közbiztonsági  Egyeztető  Fórumon  elhangzott  a  térfigyelő 
kamerák felállítása. Én jeleztem, hogy kettő kamera rossz helyen van. Olyan árajánlat érkezett, hogy 
közel 300.000,-Ft-ért rakná át a kamerákat Sziklai János a kamerákat az egyik oldalból a másikba. Úgy
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döntöttek, hogy az oszlopokat a Városgazdálkodási Kht. felállítja, Sziklai János pedig csak a technikai 
telepítést fogja kiépíteni.  

Varga László bizottság elnöke
Ezzel csak az a probléma, hogy december közepén vagyunk és nemsokára vége az évnek, és arról volt 
szó, hogy a bizottság pénzéből lehetne támogatni a kamerák elhelyezését, de ez a pénz csak az idei évre 
vonatkozik.  Véleményem szerint  Sziklai  Jánosnak is  küldeni  kellene  egy levelet,  hogy küldjön egy 
költségvetést,  amire  igénye  lenne,  és  egy  rendkívüli  bizottsági  ülésen  el  kellene  dönteni,  hogy 
támogatjuk-e.

Nemes László városi mezőgazdász
Véleményem szerint, a bizottság rendelkezésre álló pénze csak egy kamera támogatására elegendő.  

Ifj. Tar István bizottsági tag
A bizottságnak meg kellene szavaznia, hogy a megmaradt bizottsági pénzt a térfigyelő kamerák további 
bővítésére felhasználjuk.

Kántor Péter bizottsági tag
Szerintem, ha nem olyan biztos ez a kamerarendszer bővítése, akkor körülbelül 35.000,-Ft-ba kerülne 
egy látókamera, ami sötétbe közvetít. Egy kisteljesítményű kamerát jó lenne elhelyezni a kapitányság 
elé, mivel 60 kerékpárt lehet majd ott elhelyezni.  Ha egy kamera fel lenne szerelve, akkor nagyobb 
lenne a biztonság. 

Varga László bizottság elnöke
Célszerű lenne ezt az összeget a városi térfigyelő kamerarendszer fejlesztésére odaadni, és akkor ebbe 
belefér egy új vásárlás, egy oszlopáthelyezés, és belefér egy új kamerának a fejlesztése. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 5 
igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

59/2009. (XII. 14.) sz MKIB határozat

Tájékoztatás térfigyelő kamerák felállításának lehetőségeiről.

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága 
elfogadta, hogy a bizottság rendelkezésére álló pénzösszeget a városi térfigyelő kamerarendszer 
fejlesztésére biztosítja. 

Varga László bizottság elnök
Köszönöm a megjelenést, és a bizottsági tagok egész éves munkáját.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke az ülést bezárta.

K. m. f.

Kányási Andrásné
Varga László

jegyzőkönyvvezető
bizottság elnöke
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